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Dean of the Don Wright Faculty of Music at Western University in London, Ontario, Dr. Michael Kim enjoys a distinguished career as 
a concert pianist, professor, and academic administrator.  Born in Quebec City, Dr. Kim began piano lessons at age 11 and made his 
professional debut at 15, performing Rachmaninoff’s First Piano Concerto with the Calgary Philharmonic at the Banff Festival of the 
Arts.

Dr. Kim has toured extensively as a recitalist and concerto soloist, performing with numerous orchestras including the Boston and 
Cincinnati Pops, Saint Paul Chamber Orchestra, Royal Scottish National Orchestra, BBC Scottish Symphony, and major Canadian 
orchestras including Toronto, Vancouver, and Calgary.  He collaborates frequently with wife pianist, Dr. Kyung Kim, sister violinist Helen 
Kim, and has appeared with Martin Fröst, James Ehnes, Edgar Meyer, and Zuill Bailey in prominent music festivals including Brevard, 
Ottawa’s Chamberfest, Festival of the Sound, Aspen, and Banff. 

He holds a Bachelor of Music with distinction from the University of Calgary (studying under Marilyn Engle), and Master of Music and 
Doctor of Musical Arts degrees from The Juilliard School (studying with Herbert Stessin).

Dr. Kim has also served as Director of the School of Music at the University of Minnesota Twin Cities; Dean of Music and Vice-President 
External at Brandon University, where he led both the School of Music and the university’s advancement programs; and Chair of the 
Keyboard Department and Faculty Associate to the President at Lawrence University in Wisconsin.
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Doyen de la Faculté de musique Don Wright à l’Université Western à London, en Ontario, le Dr Michael Kim mène une carrière distinguée 
en tant que pianiste de concert, professeur et administrateur académique.  Né dans la ville de Québec, Michael Kim a commencé ses 
cours de piano à l’âge de 11 ans et fait ses débuts professionnels à 15 ans avec une interprétation du Premier concerto pour piano de 
Rachmaninov avec le Calgary Philharmonic, lors du Banff Festival of the Arts.

Il a effectué de nombreuses tournées en tant que récitaliste et soliste avec orchestre, se produisant avec de nombreux orchestres, 
notamment les Boston et Cincinnati Pops, le Saint Paul Chamber Orchestra, le Royal Scottish National Orchestra, le BBC Scottish 
Symphony et plusieurs grands orchestres canadiens, notamment ceux de Toronto, Vancouver et Calgary.  Il collabore fréquemment 
avec son épouse, la pianiste Kyung Kim, sa sœur, la violoniste Helen Kim, et a partagé la scène avec Martin Fröst, James Ehnes, Edgar 
Meyer et Zuill Bailey lors de festivals de musique renommés tels que Brevard, Chamberfest d’Ottawa, Festival of the Sound, Aspen et 
Banff. 

Il est titulaire d’un baccalauréat en musique avec distinction de l’Université de Calgary (où il a étudié avec Marilyn Engle), ainsi que 
d’une maîtrise en musique et d’un doctorat en arts musicaux de la Juilliard School (sous la direction de Herbert Stessin).

Michael Kim a également occupé le poste de directeur de l’École de musique à l’Université du Minnesota Twin Cities, de doyen de la 
musique et vice-président aux affaires externes à l’Université de Brandon où il a dirigé à la fois l’École de musique et les programmes de 
développement de l’université, ainsi que président du département de clavier et collaborateur académique du président à l’Université 
Lawrence, au Wisconsin.
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